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Další lež: „Očkuji se, abych chránil ostatní.“
parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Dalsi-lez-Ockuji-se-abych-chranil-ostatni-717158

12.10.2022 14:50 | Ze sítí

Právník a specialista na zdravotnictví Ondřej Dostál

upozorňuje na slova nizozemského konzervativního

europoslance Roba Roose, podle kterého ředitel

společnosti Pfizer na půdě Evropského parlamentu uznal,

že vakcína proti covidu-19 nikdy nebyla testována na

prevenci přenosu nemoci. Očkování všech obyvatel a s tím

související covid pasy tak byly podle Dostála od počátku

jeden velký omyl.

Foto: Hans Štembera

 
Popisek: Ministr zdravotnictví Adam Vojtěch otevřel v pražském obchodním domě

Kotva další očkovací centrum umožňující očkování bez registrace

reklama

Anketa

Jste ještě schopni zajistit si dostatek kvalitního jídla?

Ano

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Dalsi-lez-Ockuji-se-abych-chranil-ostatni-717158
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18%

Ne, musel(a) jsem se letos omezit

82%

hlasovalo: 1457 lidí

Dostál, který kvůli rozdílným názorům zejména na oblast

zdravotnictví v covidové době přestal spolupracovat s Piráty cituje

slova nizozemského europoslance Roba Roose, který byl přítomen

slyšení šéfa Pfizeru na půdě Evropského parlamentu.

„Dle Roba Roose, nizozemského poslance Evr. parlamentu, připustil

zástupce Pfizeru na slyšení v EP, že vakcína nebyla nikdy testována

na ochranu před nákazou,“ informuje Dostál na svém twitteru. „Že

covid-vakcíny nevytvářejí kolektivní imunitu, na rozdíl od jiných

očko, bylo zřejmé z dat už v srpnu 2021. COVID pasy byly omyl,“ má

jasno Dostál.

‼ Dle Roba Roose, �poslance Evr.parlamentu, připustil zástupce Pfizer na slyšení v EP, že
"vakcína nebyla nikdy testována na ochranu před nákazou"👇

 Že covid-vakcíny nevytvářejí kolektivní imunitu, na rozdíl od jiných očko, bylo zřejmé z dat
už v srpnu 2021.

 COVIDpasy byly omyl. https://t.co/Lztaks1OVZ

— Ondřej Dostál (@dostalondrej) October 12, 2022

Rob Roos, místopředseda Evropských konzervativců a reformistů,

jejichž součástí jsou čeští europoslanci v barvách ODS, konkrétně

uvedl, že očkování téměř celé populace v zájmu ochrany zranitelných

skupin tím pádem byla od začátku lež.

„Ředitel společnosti Pfizer při slyšení v COVID přiznal, že vakcína

nebyla nikdy testována na prevenci přenosu. ‚Nechte se očkovat kvůli

ostatním‘, byla vždy lež. Jediný účel COVID pasu bylo donutit lidi,

aby se nechali očkovat,“ uvádí Roos.  

Psali jsme:

https://t.co/Lztaks1OVZ
https://twitter.com/dostalondrej/status/1580123885902888960?ref_src=twsrc%5Etfw
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Covid dostal obrovský mediální prostor, který

nebyl spravedlivý, připustil u Moravce Dušek

Niedermayer (TOP 09): Byl jsem na očkování.

Covid nezmizel. Chráním tím i okolí

Další miliardy za vakcíny. Advokát: Vezměte to

Černochové. Soud s Pfizerem? Takto

Radila Bidenovi s vakcínami, které stály

miliardy. Neuhodnete, pro koho pracovala

předtím…

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.

Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.

Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Covid-dostal-obrovsky-medialni-prostor-ktery-nebyl-spravedlivy-pripustil-u-Moravce-Dusek-716114
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Covid-dostal-obrovsky-medialni-prostor-ktery-nebyl-spravedlivy-pripustil-u-Moravce-Dusek-716114
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Niedermayer-TOP-09-Byl-jsem-na-ockovani-Covid-nezmizel-Chranim-tim-i-okoli-715330
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Niedermayer-TOP-09-Byl-jsem-na-ockovani-Covid-nezmizel-Chranim-tim-i-okoli-715330
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Dalsi-miliardy-za-vakciny-Advokat-Vezmete-to-Cernochove-Soud-s-Pfizerem-Takto-712302
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Dalsi-miliardy-za-vakciny-Advokat-Vezmete-to-Cernochove-Soud-s-Pfizerem-Takto-712302
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Radila-Bidenovi-s-vakcinami-ktere-staly-miliardy-Neuhodnete-pro-koho-pracovala-predtim-711341
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Radila-Bidenovi-s-vakcinami-ktere-staly-miliardy-Neuhodnete-pro-koho-pracovala-predtim-711341
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

EU , očkování , vakcína , Dostál covid

autor: jma

Ing. Marian Jurečka byl položen dotaz

Zvýšení minimální mzdy a platu poslanců

Návrh na zvýšení minimální mzdy od ledna 2023 má činit 350 Kč.

Zvýšení platu řadového poslance v příštím roce má být o 12,7

procenta, v reálu to znamená navýšení 0 11600 Kč. Nerozevírají se

sociální nůžky v době rekordní finanční inflace přespříliš ?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů:

Další články z rubriky

https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/EU
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/o%C4%8Dkov%C3%A1n%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vakc%C3%ADna
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Dost%C3%A1l%20covid
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Marian-Jurecka-3398
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Marian-Jurecka-3398
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=153105
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Stacilo-rict-Putin-a-uz-to-jelo-Zwyrtek-Hamplova-Pospisil-Slachta-a-Soukup-Barrandov-zazil-jizdu-717155
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16:50 Stačilo říct Putin a už to jelo. Zwyrtek Hamplová, Pospíšil, Šlachta
a Soukup. Barrandov zažil jízdu

Šéf hnutí Přísaha Robert Šlachta, senátorka Jana Zwyrtek

Hamplová a někdejší šéf TOP 09, europoslane…
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